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                        ❞ كتاب Biorenewable Resources, Engineering New Products from Agriculture : Chapter 3 ❝  ⏤ Robert C. Brown
iorenewable Resources: Engineering New Products from Agriculture, 2nd Edition will provide comprehensive coverage of engineering systems that convert agricultural crops and residues into bioenergy and biobased products. This edition is thoroughly updated and revised to better serve the needs of the professional and research fields working with biorenewable resource development and production. Biorenewable resources is a rapidly growing field that forms at the interface between agricultural and plant sciences and process engineering. Biorenewable Resources will be an indispensable reference for anyone working in the production of biomass or biorenewable resources. 

مصادر الطاقة الحيوية: هندسة المنتجات الجديدة من الزراعة ، الإصدار الثاني سيوفر تغطية شاملة للأنظمة الهندسية التي تحول المحاصيل الزراعية والمخلفات إلى طاقة حيوية ومنتجات قائمة على أساس بيولوجي. يتم تحديث هذه الطبعة ومراجعتها بشكل كامل لتقديم خدمة أفضل لاحتياجات المجالات المهنية والبحثية التي تعمل مع تطوير وإنتاج الموارد المتجددة بيولوجيًا. تعد الموارد المتجددة بيولوجيًا مجالًا سريع النمو يتشكل عند التفاعل بين العلوم الزراعية والنباتية وهندسة العمليات. ستكون الموارد الحيوية المتجددة مرجعًا لا غنى عنه لأي شخص يعمل في إنتاج الكتلة الحيوية أو الموارد المتجددة البيولوجية.



Bioenergy is renewable energy made available from materials derived from biological sources. Biomass is any organic material which has stored sunlight in the form of chemical energy. As a fuel it may include wood, wood waste, straw, and other crop residues, manure, sugarcane, and many other by-products from a variety of agricultural processes. By 2010, there was 35 GW (47,000,000 hp) of globally installed bioenergy capacity for electricity generation, of which 7 GW (9,400,000 hp) was in the United States.

الطاقة الحيوية هي طاقة متجددة يتم توفيرها من مواد مشتقة من مصادر بيولوجية. الكتلة الحيوية هي أي مادة عضوية قامت بتخزين ضوء الشمس في شكل طاقة كيميائية. كوقود ، قد يشمل الخشب ونفايات الخشب والقش ومخلفات المحاصيل الأخرى  والسماد وقصب السكر والعديد من المنتجات الثانوية الأخرى من مجموعة متنوعة من العمليات الزراعية. بحلول عام 2010 ، كان هناك 35 جيجاوات (47،000،000 حصان) من الطاقة الحيوية المركبة عالميًا لتوليد الكهرباء ، منها 7 جيجاوات (9،400،000 حصان) في الولايات المتحدة. 



In its most narrow sense it is a synonym to biofuel, which is fuel derived from biological sources. In its broader sense it includes biomass, the biological material used as a biofuel, as well as the social, economic, scientific and technical fields associated with using biological sources for energy. This is a common misconception, as bioenergy is the energy extracted from the biomass, as the biomass is the fuel and the bioenergy is the energy contained in the fuel

بمعناه الضيق ، هو مرادف للوقود الحيوي ، وهو الوقود المستمد من مصادر بيولوجية. وبمعناه الأوسع ، فإنه يشمل الكتلة الحيوية ، والمواد البيولوجية المستخدمة كوقود حيوي ، وكذلك المجالات الاجتماعية والاقتصادية والعلمية والتقنية المرتبطة باستخدام المصادر البيولوجية للطاقة. هذا اعتقاد خاطئ شائع ، لأن الطاقة الحيوية هي الطاقة المستخرجة من الكتلة الحيوية ، حيث أن الكتلة الحيوية هي الوقود والطاقة الحيوية هي الطاقة الموجودة في الوقود 



One of the advantages of biomass fuel is that it is often a by-product, residue or waste-product of other processes, such as farming, animal husbandry and forestry. In theory this means there is no competition between fuel and food production, although this is not always the case. Land use, existing biomass industries and relevant conversion technologies must be considered when evaluating suitability of developing biomass as feedstock for energy.

تتمثل إحدى مزايا وقود الكتلة الحيوية في أنه غالبًا ما يكون منتجًا ثانويًا أو بقايا أو مخلفات لعمليات أخرى ، مثل الزراعة وتربية الحيوانات والغابات.  وهذا يعني نظريًا أنه لا توجد منافسة بين الوقود وإنتاج الغذاء ، على الرغم من أن هذا ليس هو الحال دائمًا.  يجب مراعاة استخدام الأراضي ، وصناعات الكتلة الحيوية القائمة ، وتقنيات التحويل ذات الصلة عند تقييم مدى ملاءمة تطوير الكتلة الحيوية كمواد وسيطة للطاقة. 
Robert C. Brown -  ❰ له مجموعة من الإنجازات والمؤلفات أبرزها  ❞ Biorenewable Resources, Engineering New Products from Agriculture : Chapter 7 ❝  ❞ Biorenewable Resources, Engineering New Products from Agriculture : Chapter 12 ❝  ❞ Biorenewable Resources, Engineering New Products from Agriculture : Chapter 10 ❝  ❞ Biorenewable Resources, Engineering New Products from Agriculture : Chapter 13 ❝  ❞ Biorenewable Resources, Engineering New Products from Agriculture : Chapter 11 ❝  ❞ Biorenewable Resources, Engineering New Products from Agriculture : Chapter 9 ❝  ❞ Biorenewable Resources: Engineering New Products from Agriculture : Appendix B ❝  ❞ Biorenewable Resources, Engineering New Products from Agriculture : Chapter 4 ❝  ❞ Biorenewable Resources, Engineering New Products from Agriculture : Chapter 5 ❝  الناشرين :  ❞ وايلي (ناشر) ❝   ❱
من كتب هندسة الإنتاج والتصميم الميكانيكي الهندسة الميكانيكية - مكتبة كتب الهندسة والتكنولوجيا.
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comprehensive coverage of engineering systems that convert agricultural crops and residues into bioenergy and biobased products.
اقتباسات من كتاب ❞Biorenewable Resources, Engineering New .. ❝اقتباسات لـ ❞Robert C. Brown❝شارك باقتباسات لهذا الكتاب
نبذة عن الكتاب:
Biorenewable Resources, Engineering New Products from Agriculture : Chapter 3
2014م - 1445هـ 
iorenewable Resources: Engineering New Products from Agriculture, 2nd Edition will provide comprehensive coverage of engineering systems that convert agricultural crops and residues into bioenergy and biobased products. This edition is thoroughly updated and revised to better serve the needs of the professional and research fields working with biorenewable resource development and production. Biorenewable resources is a rapidly growing field that forms at the interface between agricultural and plant sciences and process engineering. Biorenewable Resources will be an indispensable reference for anyone working in the production of biomass or biorenewable resources. 

مصادر الطاقة الحيوية: هندسة المنتجات الجديدة من الزراعة ، الإصدار الثاني سيوفر تغطية شاملة للأنظمة الهندسية التي تحول المحاصيل الزراعية والمخلفات إلى طاقة حيوية ومنتجات قائمة على أساس بيولوجي. يتم تحديث هذه الطبعة ومراجعتها بشكل كامل لتقديم خدمة أفضل لاحتياجات المجالات المهنية والبحثية التي تعمل مع تطوير وإنتاج الموارد المتجددة بيولوجيًا. تعد الموارد المتجددة بيولوجيًا مجالًا سريع النمو يتشكل عند التفاعل بين العلوم الزراعية والنباتية وهندسة العمليات. ستكون الموارد الحيوية المتجددة مرجعًا لا غنى عنه لأي شخص يعمل في إنتاج الكتلة الحيوية أو الموارد المتجددة البيولوجية.



Bioenergy is renewable energy made available from materials derived from biological sources. Biomass is any organic material which has stored sunlight in the form of chemical energy. As a fuel it may include wood, wood waste, straw, and other crop residues, manure, sugarcane, and many other by-products from a variety of agricultural processes. By 2010, there was 35 GW (47,000,000 hp) of globally installed bioenergy capacity for electricity generation, of which 7 GW (9,400,000 hp) was in the United States.

الطاقة الحيوية هي طاقة متجددة يتم توفيرها من مواد مشتقة من مصادر بيولوجية. الكتلة الحيوية هي أي مادة عضوية قامت بتخزين ضوء الشمس في شكل طاقة كيميائية. كوقود ، قد يشمل الخشب ونفايات الخشب والقش ومخلفات المحاصيل الأخرى  والسماد وقصب السكر والعديد من المنتجات الثانوية الأخرى من مجموعة متنوعة من العمليات الزراعية. بحلول عام 2010 ، كان هناك 35 جيجاوات (47،000،000 حصان) من الطاقة الحيوية المركبة عالميًا لتوليد الكهرباء ، منها 7 جيجاوات (9،400،000 حصان) في الولايات المتحدة. 



In its most narrow sense it is a synonym to biofuel, which is fuel derived from biological sources. In its broader sense it includes biomass, the biological material used as a biofuel, as well as the social, economic, scientific and technical fields associated with using biological sources for energy. This is a common misconception, as bioenergy is the energy extracted from the biomass, as the biomass is the fuel and the bioenergy is the energy contained in the fuel

بمعناه الضيق ، هو مرادف للوقود الحيوي ، وهو الوقود المستمد من مصادر بيولوجية. وبمعناه الأوسع ، فإنه يشمل الكتلة الحيوية ، والمواد البيولوجية المستخدمة كوقود حيوي ، وكذلك المجالات الاجتماعية والاقتصادية والعلمية والتقنية المرتبطة باستخدام المصادر البيولوجية للطاقة. هذا اعتقاد خاطئ شائع ، لأن الطاقة الحيوية هي الطاقة المستخرجة من الكتلة الحيوية ، حيث أن الكتلة الحيوية هي الوقود والطاقة الحيوية هي الطاقة الموجودة في الوقود 



One of the advantages of biomass fuel is that it is often a by-product, residue or waste-product of other processes, such as farming, animal husbandry and forestry. In theory this means there is no competition between fuel and food production, although this is not always the case. Land use, existing biomass industries and relevant conversion technologies must be considered when evaluating suitability of developing biomass as feedstock for energy.

تتمثل إحدى مزايا وقود الكتلة الحيوية في أنه غالبًا ما يكون منتجًا ثانويًا أو بقايا أو مخلفات لعمليات أخرى ، مثل الزراعة وتربية الحيوانات والغابات.  وهذا يعني نظريًا أنه لا توجد منافسة بين الوقود وإنتاج الغذاء ، على الرغم من أن هذا ليس هو الحال دائمًا.  يجب مراعاة استخدام الأراضي ، وصناعات الكتلة الحيوية القائمة ، وتقنيات التحويل ذات الصلة عند تقييم مدى ملاءمة تطوير الكتلة الحيوية كمواد وسيطة للطاقة.    .      المزيد..
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Biorenewable Resources: Engineering New Products from Agriculture, 2nd Edition will provide comprehensive coverage of engineering systems that convert agricultural crops and residues into bioenergy and biobased products. This edition is thoroughly updated and revised to better serve the needs of the professional and research fields working with biorenewable resource development and production. Biorenewable resources is a rapidly growing field that forms at the interface between agricultural and plant sciences and process engineering. Biorenewable Resources will be an indispensable reference for anyone working in the production of biomass or biorenewable resources. 

مصادر الطاقة الحيوية: هندسة المنتجات الجديدة من الزراعة ، الإصدار الثاني سيوفر تغطية شاملة للأنظمة الهندسية التي تحول المحاصيل الزراعية والمخلفات إلى طاقة حيوية ومنتجات قائمة على أساس بيولوجي. يتم تحديث هذه الطبعة ومراجعتها بشكل كامل لتقديم خدمة أفضل لاحتياجات المجالات المهنية والبحثية التي تعمل مع تطوير وإنتاج الموارد المتجددة بيولوجيًا. تعد الموارد المتجددة بيولوجيًا مجالًا سريع النمو يتشكل عند التفاعل بين العلوم الزراعية والنباتية وهندسة العمليات. ستكون الموارد الحيوية المتجددة مرجعًا لا غنى عنه لأي شخص يعمل في إنتاج الكتلة الحيوية أو الموارد المتجددة البيولوجية.


Bioenergy is renewable energy made available from materials derived from biological sources. Biomass is any organic material which has stored sunlight in the form of chemical energy. As a fuel it may include wood, wood waste, straw, and other crop residues, manure, sugarcane, and many other by-products from a variety of agricultural processes. By 2010, there was 35 GW (47,000,000 hp) of globally installed bioenergy capacity for electricity generation, of which 7 GW (9,400,000 hp) was in the United States.

الطاقة الحيوية هي طاقة متجددة يتم توفيرها من مواد مشتقة من مصادر بيولوجية. الكتلة الحيوية هي أي مادة عضوية قامت بتخزين ضوء الشمس في شكل طاقة كيميائية. كوقود ، قد يشمل الخشب ونفايات الخشب والقش ومخلفات المحاصيل الأخرى  والسماد وقصب السكر والعديد من المنتجات الثانوية الأخرى من مجموعة متنوعة من العمليات الزراعية. بحلول عام 2010 ، كان هناك 35 جيجاوات (47،000،000 حصان) من الطاقة الحيوية المركبة عالميًا لتوليد الكهرباء ، منها 7 جيجاوات (9،400،000 حصان) في الولايات المتحدة. 


In its most narrow sense it is a synonym to biofuel, which is fuel derived from biological sources. In its broader sense it includes biomass, the biological material used as a biofuel, as well as the social, economic, scientific and technical fields associated with using biological sources for energy. This is a common misconception, as bioenergy is the energy extracted from the biomass, as the biomass is the fuel and the bioenergy is the energy contained in the fuel

بمعناه الضيق ، هو مرادف للوقود الحيوي ، وهو الوقود المستمد من مصادر بيولوجية. وبمعناه الأوسع ، فإنه يشمل الكتلة الحيوية ، والمواد البيولوجية المستخدمة كوقود حيوي ، وكذلك المجالات الاجتماعية والاقتصادية والعلمية والتقنية المرتبطة باستخدام المصادر البيولوجية للطاقة. هذا اعتقاد خاطئ شائع ، لأن الطاقة الحيوية هي الطاقة المستخرجة من الكتلة الحيوية ، حيث أن الكتلة الحيوية هي الوقود والطاقة الحيوية هي الطاقة الموجودة في الوقود 


One of the advantages of biomass fuel is that it is often a by-product, residue or waste-product of other processes, such as farming, animal husbandry and forestry. In theory this means there is no competition between fuel and food production, although this is not always the case. Land use, existing biomass industries and relevant conversion technologies must be considered when evaluating suitability of developing biomass as feedstock for energy.

تتمثل إحدى مزايا وقود الكتلة الحيوية في أنه غالبًا ما يكون منتجًا ثانويًا أو بقايا أو مخلفات لعمليات أخرى ، مثل الزراعة وتربية الحيوانات والغابات.  وهذا يعني نظريًا أنه لا توجد منافسة بين الوقود وإنتاج الغذاء ، على الرغم من أن هذا ليس هو الحال دائمًا.  يجب مراعاة استخدام الأراضي ، وصناعات الكتلة الحيوية القائمة ، وتقنيات التحويل ذات الصلة عند تقييم مدى ملاءمة تطوير الكتلة الحيوية كمواد وسيطة للطاقة. 
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